

**JADUAL KERJA**  
**PERMOHONAN SKIM GERAN PENYELIDIKAN FUNDAMENTAL (FRGS) TAHUN 2023**  
**15 Februari 2023 – 14 April 2023**

BIL.	PERKARA	TANGGUNGJAWAB	TARIKH	CATATAN
1.	<p>Penyediaan proposal secara dalam talian melalui Sistem MyGRANTS.</p> <p><b>Nota:</b></p> <p>i. Ketua Projek dan Penyelidik Bersama perlu mendaftar sebagai pengguna sistem MyGRANTS dan melengkapkan/mengemaskini semua perkara dalam Menu Profile (terutama profil yang tidak dikemaskini melebihi 6 bulan).</p> <p>ii. Pastikan penyelidik memilih '<b>Selected Grant Scheme</b>' yang betul iaitu <b>FRGS 2023-1</b></p>	Ketua Projek	<p><b>15 Feb – 13 Mac 2023</b> <b>(27 hari)</b></p>	<p>Jadual kerja saringan/pemurnian peringkat PTJ ditentukan oleh PTJ masing-masing.</p>
2.	<p>Hantar salinan <i>hardcopy</i> (cetakan dari sistem MyGRANTS) kepada PTJ bagi tujuan semakan/pemurnian proposal. <i>(Tab Form Submission &gt; Preview &gt; Print PDF).</i></p>	Ketua Projek		
3.	<p>Semakan/pemurnian permohonan di peringkat PTJ.</p>	Urusetia Penyelidikan PTJ		
4.	<p>Penyelidik mengemukakan permohonan dalam MyGRANTS:</p> <p>a) Penambahbaikan proposal secara dalam talian sekiranya ada cadangan penambahbaikan oleh jawatankuasa penyelidikan di PTJ.</p> <p>b) Hantar (Submission) proposal ke CRIM dengan menukar status DRAF kepada COMPLETE → klik butang SAVE → tunggu sehingga keluar notifikasi pengesahan penghantaran 'Your Proposal is ready to collect by RMC'.</p> <p>c) Hantar salinan proposal yang muktamad kepada PTJ (PDF dari sistem MyGRANTS).</p>	Ketua Projek	<p>Selewat-lewatnya <b>13 Mac 2023</b> <b>(sebelum jam 12.00 tengah malam)</b></p>	<p>Pastikan Ketua Projek memberi perhatian kepada tarikh ini. Ini merupakan hari terakhir untuk hantar (submit) proposal dalam MyGRANTS</p>
5.	<p>PTJ mengemukakan permohonan ke CRIM:</p> <p>a) Surat iringan daripada PTJ dan <i>Masterlist</i> Senarai Permohonan yang telah diperakukan di peringkat PTJ dalam format Excel dan PDF, diemelkan kepada <a href="mailto:ctaida@ukm.edu.my">ctaida@ukm.edu.my</a>.</p> <p>b) Satu (1) salinan <i>softcopy</i> proposal muktamad (PDF dari sistem MyGRANTS).</p> <p><b>Nota :</b></p>	Urusetia Penyelidikan PTJ	<p>Selewat-lewatnya <b>14 Mac 2023</b> <b>(sebelum 4.00 petang)</b></p>	

BIL.	PERKARA	TANGGUNGJAWAB	TARIKH	CATATAN
	i. Hanya permohonan yang telah diperakukan di peringkat PTJ dan disenaraikan dalam masterlist akan dibawa untuk penilaian peringkat UKM. ii. Dokumen ini perlu dimasukkan juga ke dalam Shared Drive yang akan ditetapkan oleh pihak CRIM untuk setiap PTJ.			
6.	Penyelarasan permohonan dalam sistem MyGRANTS untuk penilaian peringkat UKM. <ul style="list-style-type: none"> <li>Semakan keperluan teknikal dan syarat permohonan.</li> <li>Agihan proposal kepada Panel Penilai.</li> </ul> <b>Nota:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>Hanya permohonan yang telah diperakukan di peringkat PTJ akan dinilai.</li> <li>Permohonan daripada Ketua Projek yang belum menghantar laporan prestasi/laporan akhir projek terdahulu tidak akan dinilai.</li> </ul>	CRIM	15-17 Mac 2023	
7.	Penilaian secara dalam talian oleh Panel Penilai UKM. <i>(Penilaian oleh panel penilai → Pembetulan oleh Ketua Projek → Semakan pembetulan oleh Panel Penilai).</i> <b>Nota:</b> Penilaian berlaku secara dalam talian (MyGRANTS) dan boleh berlaku beberapa kali sehingga Panel Penilai berpuas hati dengan pembetulan yang dibuat oleh penyelidik.	Panel Penilai/ Ketua Projek	18 Mac - 9 April 2023 (23 hari)	<ul style="list-style-type: none"> <li>Panel penilai disarankan menyelesaikan penilaian pusingan pertama pada <b>18-27 Mac 2023 (10 hari)</b></li> <li>Penyelidik membuat penambahbaikan pada <b>28 Mac – 3 April 2023 (7 hari)</b></li> <li>Penilaian akhir (semakan penambahbaikan proposal) pada <b>4-9 April 2023 (6 hari)</b></li> </ul>
8.	Pengumpulan dan penyelarasan permohonan yang telah dinilai oleh Panel Penilai UKM melalui MyGRANTS.	CRIM	10-14 April 2023	
9.	Perakuan permohonan oleh Pengarah CRIM dan penghantaran permohonan kepada KPT melalui sistem MyGRANTS.			

Disediakan oleh:  
 Pusat Pengurusan Penyelidikan & Instrumentasi (CRIM)  
 13 Februari 2023